
 
 
 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 16. 3. 2015 
 

1. Jednání zahájil pan ředitel Mgr. J. Soukup.  
2. Rada schválila program jednání. 
3. Nejprve pan ředitel seznámil ŠR s výsledky voleb. Za zákonné zástupce byl opět 

zvolen PhDr. O. Neumajer, Ph. D. , za pedagogické pracovníky Paed.Dr. Miroslava 
Veselíková. Zástupcem zřizovatele je RNDr. K. Schul. Nadále mají mandát Mgr. 
Lucie Najmanová Ph.D., Mgr. Jana Janoušková a Ing. Kasa, který se jednání 
nezúčastnil. 

4. Poté ŠR jednomyslně zvolila předsedu pana PhDr. O. Neumajera, Ph. D. 
5. Školská rada projednala rozbor hospodaření školy v roce 2014 Přítomní členové 

vznesli několik dotazů,  které pan ředitel uspokojivě zodpověděl. Rada vzala rozbor 
hospodaření na vědomí. 

6. Dalším bodem jednání bylo financování školy na rok 2015. Pan ředitel seznámil ŠR 
s hlavními záměry financování  v roce 2015, ale rozpočet zatím sestavený není, 
protože ještě nebyl schválen rozpočet MČ Praha12. 

7. Školská rada se seznámila s výsledky 3 kontrol, které proběhly v roce 2015. 
8. Poté ředitel školy seznámil ŠR s organizačními změnami v budově škole, které 

proběhnou během prázdnin. Z důvodu vyšší naplněnosti I. stupně a rozšíření 
Montessori na 9 tříd dojde ke stěhování. 

9. V posledním bodě programu seznámil ředitel školy ŠR s informacemi z výchovně 
vzdělávací oblasti- přijímací řízení na SŠ. Škola byla letos vybrána k testování  PISA. 

 
 
 

zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


